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Uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi w sprawie ujqcia w planach

i nwestycyjnych 2019 roku M iejskiego Przedsiqbiorstwa Energetyki Cieplnej

inwestycji zwiqzanej z przytqczeniem do sieci cieplowniczej nieruchomosci przy

ul. Swiqtego Antoniego 45 we Wtociawku.

W tej sprawie zglaszalem w dniu 25.09.201-8 r w imieniu mieszkaic6w i

Zarzqdc. nieruchomo6ci Swiqtego Antoniego 45 wniosek by miejska sp6lka

MPEC uwzglqdnila w/w pro6bg przy konstruowaniu planu inwestycyjnego 2019

roKu.

Poniewa2 pro5ba mieszkaric6w i ZarzEdcy nieruchomoSci Swiqtego

Antoniego 45 jest tak oczywista i nie wymaga uzasadnienia, dlatego uprzejmie

proszq o udzielenie odpowiedzi w powy2szej sprawie'

Z powa2aniem


